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Per Øystein Tunheim orienterte om Status for bredbånd i Indre Østfold. 

Det finnes ingen felles bredbåndstrategi eller dokument som omhandler status for bredbånd i IØ.  

5G-femte generasjons mobiltjenester i mobilnett er på vei, og 5G blir sammenlignbart med fiber. Full 

utbygging av 5G-nettet vil skje i 2020.  

NKOM utarbeider årlig statistikk for bredbånddekningen i Norge, men det finnes ingen kart eller 

oversikt over hvor det finnes bredbåndutbygging i dag. 

Det er i dag tilnærmet 100 prosent mobildekning i IØ. 

Kan vi lage en enhetlig strategi? Hvem skal i så fall lage denne bredbåndstrategi/analyse? Hvordan er 

situasjonen i IØ i dag? Hva gjør vi for å kartlegge dekningen? Trøgstad har fått tilbud om å utarbeide 

en strategi. Spydeberg har en bredbåndsatsing i forbindelse med VM i orientering, og kommunen 

legger til rette for bredbåndsutbygging.  

Hva kan kommunen gjøre? 

• Gratis Wifi i alle kommunale bygg  

• PublikumsPCer i biblioteker 

• Kartlegge kommunens lokasjoner uten fiber 

• Beskrive ytterligere tiltak pr lokasjon 

• Prioritere tiltak 

• Ordne finansiering 

• Bruke Ikomm som partner for å innhente tilbud og gjennomføre tiltak 

• Ved nybygg – ta med fiber i byggeprosjektet 

• Ved plassering av kommunale tjenester – er det fiber tilgjengelig? 

I tillegg kan kommunen 

- Bidra med tilrettelegging for bredbåndsutbygging 

- reguleringsplaner 

- Legge trekkerør ved graving 

- Bidra med finansiering 

- Søke midler i støtteordninger 

- Utarbeide bredbåndstrategi (se bredbåndstrategi for Kongsbergregionen og tilbud til 

Trøgstad). 

Er det arbeidsgruppe arbeidsplassvekst (Næring) som burde ta tak i fiberutbygging? 

Delprosjektet vårt kommer med en innstilling til å utarbeide en strategi. 

 



Studietur til Ringsaker 

Orientering ved Lars Holene og Maren Hersleth Holsen. Ringsaker kommune er sammenlignbart med 

Askim og Mysen, ettersom det er en stor landbrukskommune med to byer. 

De hadde 4 gjennomgående tema, som deltakerne av studieturen møtte på hele tiden. 

- Mat – Mjøsa – Prøysen - Sjursjøen 
 

Dette var det Ringsaker solgte inn som sine fortrinn. Dette annonserte de også blant annet i 

Dagbladet, og kommunen var med og betalte for annonsene. 

- Brukte kultur som en byutvikler, med konserter på torget hver uke. 
Kulturarrangementene skulle foregå på dagtid, for å favne om alle samfunnsgrupper.  

- Kommunal tildeling, for å påvirke utbyggere til å bygge som kommunen ville.  
- Det ble dratt fram viktigheten ved å heie på de frivillige. 
- Samspillet mellom frivillighet, kultur og næring. 

 

Rune Melleby presenterte tillitsundersøkelsen til Telemarksforskning 

Undersøkelsen viser gjennomsnittlig gode tillitsforholdene i Indre Østfold, og de målte kommunene 

var litt over gjennomsnittlig positive til sine nabokommuner. 

Trøgstad og Askim skårer veldig bra på tillitsforhold mellom kommuneansatte, politikere, næringsliv 

og frivillig sektor. Vi ønsker at Knut Vareide presenterer tillitsundersøkelsen selv for delprosjektene 

og fellesnemda. Rune sender en henvendelse til Vareide. 

Gjennomgang av oppdatert fremdriftsplan for hovedprosjektet v/ Tom-Arne 
Politisk vil vår arbeidsgruppe ligge under politisk samfunnsutvalg. 

7. juni er det et møte om administrativ organisering i den nye kommune, og plassering av sentralt 

posisjoner. Rådmannen får fullmakt til å ansette topplederne i den nye kommunen nå. Det er avklart 

med tillitsvalgt, og prosessen rundt dette. Det vil si at den nye ledergruppen er på plass allerede før 

sommeren.  

Øvrige ledersjikt rundt årsskifte 2018/2019. Sommeren 2019 skal alle ansatte vite hvor de skal jobbe 

videre. 

Lokaliserings av stedsbundene og ikke stedsbundene arbeidsplassene hvor – må ses i sammenheng. 

Forslag til drøfting - administrativ organisering av delprosjektets «fagområder» v/ Tom-Arne 
Delprosjektets innspill til administrativ organisering er Næring, kultur og stedsutvikling. Og plan. 

Det er viktig å se disse fagområdene i sammenheng, og at vi får inn en kommunaldirektør som ser 

sammenhengen mellom disse fagområdene. 

I kommunestyret vil det være tre politiske utvalg: 

Planutvalg -> Byggesak og regulering 

Livsløputvalg -> Tjenester 

Samfunnsutvalg -> Samfunnsutvikling 



Tanker om administrativ organisering – modellvalg; 

• Samarbeid? 

• Samlokalisering? 
Samlokalisering med næring og byggesak og regulering.  

• Samorganisering? 
 
 
 

Stedsutviklingsprosjektet – hva nå? v/ Maren  
Framdrift i dette prosjektet.  

Revidert prosjektbeskrivelse inkl. kostnadsvurdering (Bylivssenteret) 

Viktig at stedsutviklingsprosjektet er forankret i samarbeidsprosjektet; spesielt hos delprosjekt 

kommuneplan og politisk organisering/nærdemokrati. 

- Formidle hva vi ønsker å oppnå til prosjektledelsen 
- Hvilke forventinger skapes? 
- Stedsanalyser vs pilotprosjekter og utviklingsmuligheter 
- Et prosjektteam med representanter fra flere delprosjekter 
- Dialog med ny prosjektrådmann 
- Sikre samarbeid med de eksterne aktørene 
- Sikre sentral politisk støtte og muligheter for finansiering 
- Etablere medvirkning/samskapingsareaner (Dette arbeidet må starte rett over 

sommerferien, uavhengig av selve stedsutviklingsprosjektet) 
- Ansvar for etablering av lokale prosjektår 

 

Arbeidsgruppene KULTUR og Arbeidsplassvekst 

Knut Olav og Rune la fram fremdriftsplaner og arbeidet i arbeidsgruppene så langt. 

Prosjektportalen 

Kristine viste fram prosjektportalen til prosjektet, og har gitt alle i delprosjekt næring, kultur og 

stedsutvikling tilgang til portalen. Her kan alle følge med på oppdaterte dokumenter, og framgang i 

prosjektet. 


